

Date: 17<sup>th</sup> of December 2024

التاريخ: 17 ديسمبر 2024

**Subject: Port of Salalah Tariff - 2025**

**الموضوع: تعرفه ميناء صلالة لعام 2025م**

Dear Valued Customer,

العملاء الأعزاء،

As part of our ongoing commitment to delivering services of the highest standards and ensuring operational excellence, we periodically review and update our tariff structure. This revision reflects our dedication to continuous improvement through strategic investments while addressing cost escalations to enhance service capabilities and overall efficiency.

كجزء من التزامنا المستمر بتقديم خدمات بأعلى المعايير وضمان التميز التشغيلي ، نقوم بمراجعة وتحديث هيكل التعرفة لدينا بشكل دوري. وتعكس هذه المراجعة تفانينا في التحسين المستمر من خلال الاستثمارات الاستراتيجية مع معالجة تصاعد التكاليف لتعزيز قدرات الخدمة والكفاءة الشاملة.

The new tariff will be effective from 1<sup>st</sup> of February 2025, for all services including:

وستكون التعرفة الجديدة سارية المفعول اعتبارا من 1 فبراير 2025، على جميع الخدمات بما في ذلك:

- All vessels departing on or after 1<sup>st</sup> of Feb 2025.
- Storage services - The new tariff will be applicable for storage periods on or after 1<sup>st</sup> of Feb 2025.
- Services provided on or after 1<sup>st</sup> of Feb 2025.

- جميع السفن المغادرة في أو بعد 1 فبراير 2025.
- خدمات التخزين - سيتم تطبيق التعرفة الجديدة على فترات التخزين في أو بعد 1 فبراير 2025.
- الخدمات المقدمة في أو بعد 1 فبراير 2025.

To ensure clarity, all billing after the effective date will be processed in accordance with the revised tariff.

لضمان الوضوح ، سيتم معالجة جميع الفواتير بعد تاريخ السريان وفقا للتعرفة المعدلة.

We are pleased to inform you that the revised Port of Salalah Tariff 2025 is now available on our website.

يسرنا إبلاغكم بأن تعريفة ميناء صلالة المعدلة لعام 2025 متاحة الآن على موقعنا الإلكتروني.

[Port of Salalah Tariff 2025.pdf](#)

[Port of Salalah Tariff 2025.pdf](#)

Thanking you for your continued support and co-operation.

شكرا لكم على دعمكم وتعاونكم المستمر.

Should you have any questions or require further assistance, please reach out to:

لأية استفسارات عامة يمكنكم التواصل معنا عبر البريد الإلكتروني:

[customercare@salalahport.com](mailto:customercare@salalahport.com)

[customercare@salalahport.com](mailto:customercare@salalahport.com)

Best Regards,  
Port of Salalah Team

مع تحيات،  
فريق العمل في ميناء صلالة